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Abstract (en)
The oil has an oleic acid content of 78 to 92 % by weight and a linoleic acid content of 2 to 8 % by weight, in each case based on the total fatty
acid content, and, when used with exclusion of concentration steps relating to the oleic acid content to prepare fatty acid monoglycerides by
transesterification in the presence of glycerol or by splitting of fat and reaction of the resulting fatty acid with glycerol, the resulting fatty acid
monoglycerides have a surprising resistance to oxidation and excellent emulsifying properties.

Abstract (de)
Bei Verwendung eines fetten Öles ex Helianthus annuus mit einem Ölsäuregehalt von 78 bis 92 Gew.-% und einem Linolsäuregehalt von 2 bis
8 Gew.-%, jeweils bezogen auf enthaltene Gesamtfettsäuren unter Ausschluß von Anreicherungsschritten bezüglich des Ölsäuregehaltes zur
Herstellung von Fettsäure-Monoglyceriden durch Umesterung in Gegenwart von Glycerin oder durch Fettspaltung und Umsetzung der erhaltenen
Spaltfettsäure mit Glycerin weisen die so erhaltenen Fettsäure-Monoglyceride eine überraschende Oxidationsbeständigkeit und ausgezeichnete
Emulgatoreigenschaften auf.
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